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Hei. Meiner at hjortebestanden på Vevle er for stor. Me har flinke jegarar som fyller kvoten 
kvart år. Likevel er hjorteskadar på granskogen og på innmarka tydelege. 
Det fører også til at det er særleg vanskeleg å få godt resultat ved nyetablering av eng og 
nyplanting av skog.
Det er ikkje lett å talfesta skadane, verken på skog eller eng men særleg no med mellom anna 
aukande gjødselprisar er det betydelege summar.
Eg meiner at fellinga i vårt område kunne vore auka med 100%. Det er likevel ingen fare for 
stamma, men det er viktig å ta vare på dei beste avlsdyra.
 
Med helsing Oddvin Vevle
 


